

10D7N

APPLE®

EUROPE 欧洲



CHARMS OF GREECE

A HEAVENLY CREATION

希腊 的超凡魅力 – 上天的精心杰作

塞萨洛尼基 | 卡兰巴卡 | 特尔斐 | 雅典 | 米克诺斯 | 圣托里尼

THESSALONIKI | KALAMBAKA | DELPHI | ATHENS | MYKONOS | SANTORINI



Santorini

Santorini erupts with charm. A volcano embraced by the Aegean, this island phenomenon in the Cyclades gives its visitors a mythical experience. With its reputation for dazzling panoramas, romantic sunsets, whitewashed homes and volcanic-sand beaches, it's hardly surprising the island features on so many travellers' bucket lists. Exchange kisses beneath Santorini's famous sunset for the ultimate romantic experience!

圣托里尼

基克拉泽斯群岛中的圣托里尼岛充满魅力，是一座被爱情海围绕着的火山，为游客提供着神话般的体验。该岛以令人炫目的景色、浪漫日落、粉刷成白色的房屋和火山沙滩等特色成为旅行者的愿望清单，毫不奇怪。在圣托里尼岛著名的日落下交换亲吻绝对是终极浪漫！

It takes a lifetime for someone to discover Greece,
but it only takes an instant to fall in love with her.

- Henry Miller

📍 Little Venice, Mykonos
📍 小威尼斯, 米克诺斯

DAY 1 DEPART FROM KLIA

DAY 2 ARRIVE IN THESSALONIKI -230KM- KALAMBAKA

🍴 Western Lunch / Western Dinner

📍 Thessaloniki City Tour

Start the morning tour with a stroll through **Ano Poli**, the Upper Town and enjoy the rustic old town and glorious views of the Thermaikos Gulf. Adjourn to the charming **Church of Saint Demetrius** and take a look at its beautiful relics and elements inside. Drive past the **Arch of Galerius** to the **White Tower** and take a short walk along the seaside promenade **Nea Paralia**.



📍 Thessaloniki
📍 塞萨洛尼基

DAY 3 KALAMBAKA -231KM- DELPHI

🍴 Hotel Breakfast / Western Lunch / Western Dinner

📍 Meteora Tour

Embark on an awe-inspiring discovering of the astonishing **Meteora**. Visit the **2 main monasteries** built on the massive rocks of Meteora and be amazed by how all these came about. This tour will take you back to the dark ages and the story of the first hermits and monks who laid the foundations of what later became one of the most intriguing architectural creations ever discovered. We will take you to the most beautiful spots for amazing views and photos to wrap up an unforgettable encounter with the UNESCO World Heritage Meteora.

Proceed to Delphi after lunch.



📍 Tomb of the Unknown Soldier
📍 无名烈士之墓

DAY 4 DELPHI -183KM- ATHENS

🍴 Hotel Breakfast / Western Lunch / Western Dinner

📍 Delphi Tour

Known in ancient times as the navel of the world, Delphi lies on the south-western spur of Mount Parnassus in the valley of Phocis. Visit the archaeological site, the **Temple of Apollo**, famous for its oracle and the **Museum of Delphi**, with its spectacular artefacts, including the bronze Charioteer, the Naxian Sphinx and the Statue of Antinous.

After lunch, proceed to Athens, the capital of Greece.

📍 Athens Orientation Tour

The orientation tour of Athens starts with the **Syntagma Square**, **Old Parliament House** and **Tomb of the Unknown Soldier**, drive past **Temple of the Olympian Zeus** and stop at the **Panathenaic Stadium**.

DAY 5 ATHENS MYKONOS

🍴 Hotel Breakfast / Western Lunch / Western Dinner

Sail on a high-speed ferry from Rafina port to Mykonos for 2 hours. *(May be replaced by normal ferry that takes up to 5 hours if sea conditions are poor.)*

📍 Mykonos Island Discovery Tour

Start with a visit to the **Monastery of Panagia Tourliani**. Continue moving towards the happening beach area of **Paradise Beach** and **Agios Ioannis Beach** before reaching the picturesque bay, **Mykonos Town**.

Admire the iconic **Windmills**, and by at **Little Venice** with restaurants and bars built right at the edge of the cliffs with balconies overhanging the water for some leisure time and explore the narrow alleys leading to **Manto Mavrogenous Square** and **Matoyianni Shopping Street**. The rest of the day is pretty much free at leisure; kick back and enjoy the vibrant nightlife of Mykonos.

DAY 6 MYKONOS SANTORINI

🍴 Hotel Breakfast / - / Western Dinner

📍 Mykonos at Leisure

Free at leisure. Be charmed by the gleaming whitewashed houses, incredible blue skies and deep blue sparkling sea. In the afternoon, board a high-speed ferry to Santorini that takes less than 3 hours.

📍 Santorini Caldera Walk

Start from the higher cliffside (caldera) **Firostefani**, and be mesmerized by the sheer grandeur of the vast vistas as you walk along a serene path towards the main town of **Fira**.



📍 Mykonos
📍 米克诺斯



DAY 7 📍 SANTORINI

🍽️ Hotel Breakfast / Western Lunch / -

📍 Volcano Island Private Cruise

Today, embark on a **Private Volcano tour**. Board a local caique from the Athinios port for a short journey to the lava islet of **Nea Kameni**, last erupted in 1950. Hike on lava fragments up to the volcano crater and enjoy spectacular views from the peak.

Alternatively, you can remain on board as the boat heads towards the **Palea Kameni** thermal springs where you can have a dip in the green sulphur waters. Afterwards, take a **cable car ride** or either a **donkey riding** journey of over 500 steps from the Old Port below Fira to the top for lunch and some free time for shopping. *(Note: We do not assume any responsibility for any accidents that are caused by its customers or can be traced to their own actions)*

📍 Oia Sunset Watch

In the afternoon, proceed to the most famous village in Santorini — **Oia**, located at the northern tip of the island for the world-famous **sunset watch**. Marvel at the typical Santorinian architecture with attractive domes and whitewashed walls that blends perfectly with the clear blue skies and the Aegean Sea.



📍 Santorini
📍 圣托里尼

DAY 8 📍 SANTORINI ✕ ATHENS

🍽️ Hotel Breakfast / Western Lunch / Chinese Dinner

Thanks to the rich volcanic soil, Santorini is renowned for its local wine varieties as it holds a huge tradition in winemaking. Grab a chance to enjoy **wine tasting** with lunch at one of the finest **Volcano Winery**.

After lunch in Fira, drive past the quaint village of **Pyrgos** on the way up to the highest point, **Profitis Ilias**. Enjoy the beautiful black sands beach resort of **Kamari** until departure flight back to Athens in the evening.

DAY 9 📍 ATHENS / DEPART FOR HOME

🍽️ Hotel Breakfast / -

📍 Athens Acropolis Tour

On **Acropolis Hill**, visualize the Golden Age of Athens with the ruins of the **Propylaea**, **Temple of Athena Nike** and the iconic **Parthenon** which still standing imposingly at the centre of the ancient complex. Next, enter into the impressive **The Acropolis Museum**.

Afternoon Free At Leisure

Discover the shopping area of **Monastiraki** or **Syntagma Square** and its surroundings on your own before heading to the airport in the afternoon for your flight home.



📍 Meteora
📍 迈泰奥拉

DAY 10 📍 ARRIVAL HOME

Arrival home with sweet memories.



📍 Mykonos
📍 米克诺斯



📍 Oia, Santorini
📍 伊亚, 圣托里尼



📍 Panathenaic Stadium
📍 帕那辛纳克体育场



📍 Donkey Ride
📍 骑驴体验



📍 Acropolis Museum
📍 卫城博物馆



📍 Kamari Beach
📍 卡马利黑沙滩



📍 Acropolis Hill
📍 雅典卫城山



Mykonos Windmills
米克诺斯风车

一个人花一生时间去发现希腊，
但只需一瞬间就能爱上她。
-亨利·米勒

第1天

从吉隆坡国际机场出发

第2天

抵达塞萨洛尼基 -230公里- 卡兰巴卡

酒店早餐 / 西式晚餐

塞萨洛尼基之旅

早上，漫步于上城的Ano Poli，享受古朴的老城区和感受Thermaikos海湾的壮丽之美。下一站，来到非常具有吸引力的圣迪米特里奥斯教堂，观赏其内部美丽的遗物和元素。接着，乘车经过加莱里乌斯拱门和标志性的白塔，再沿着Nea Paralia的海滨长廊漫步。

第3天

卡兰巴卡 -231公里- 特尔斐

酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

迈泰奥拉之旅

探索天空之城——迈泰奥拉，并参观建在迈泰奥拉巨大岩石上的两间修道院。这场旅程将带你了解早期的一批隐士和僧侣在黑暗时代的故事。接着，我们将带你到在联合国教科文组织世界遗产迈泰奥拉最美丽的景点拍照留念。

午饭后，继续前往特尔斐。

第4天

特尔斐 -183公里- 雅典

酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

特尔斐之旅

特尔斐在古代被称为世界的中心，位于帕纳塞斯山西南的一个名为Phocis的山谷中。首先，参观考古遗址——著名的阿波罗神庙和特尔斐博物馆，其中包括德尔菲的马车夫，纳克索斯岛人狮身人面像和安提诺乌斯的雕像。

午饭后，前往希腊首都——雅典。

雅典之游

继续前往宪法广场、议会大厦和无名烈士之墓，驱车经过奥林匹亚宙斯神庙，并在帕那辛纳克体育场稍作停留。

Nea Kameni Island
厄亚卡梅尼熔岩岛



第5天

雅典 米克诺斯

酒店早餐 / 西式午餐 / 西式晚餐

从比雷埃夫斯港乘搭约2小时的高速渡轮前往米克诺斯岛。(若海面情况不乐观，将以普通渡轮替代，约需5个小时。)

米克诺斯之旅

参观帕纳吉亚突利路阿尼修道院后，前往非常热闹的天堂海滩和阿吉奥斯伊奥尼斯海滩。之后，再到拥有风景如画的海湾的米克诺斯镇。

欣赏标志性的风车，游览小威尼斯，在这里餐厅和酒吧建在悬崖边缘，阳台悬在水面上，是个享受休闲时光的好去处。接着，继续探索狭窄小巷通往曼托马夫罗杰斯广场和玛朵雅妮购物街。随后，尽情享受自由活动时间和充满活力的夜生活！

第6天

米克诺斯 圣托里尼

酒店早餐 / - / 西式晚餐

米克诺斯休闲之旅

自由活动。欣赏闪闪发光的白色房屋、蔚蓝色天空和深蓝色大海波光粼粼相互衬托的美。下午，乘搭约3个小时高速渡轮到圣托里尼。

徒步游览圣托里尼火山口

首先，从较高的火山口悬崖边——菲罗斯特凡尼，沿着下坡小路通往费拉镇。沿途，被那辽阔且壮丽的景色所震撼。

第7天

圣托里尼

酒店早餐 / 西式午餐 / -

圣托里尼火山岛之旅

从旧港口乘搭私人当地帆船踏上火山岛之旅。仅需短时间内即可到达厄亚卡梅尼熔岩岛，该岛最后一次喷发于1950年。沿着熔岩碎石徒步，在火山口欣赏壮丽景色。

或者，选择留在船上，前往佩里亚卡门尼，享受流黄水形成的“绿色温泉”。之后，乘坐缆车或体验骑毛驴，从菲拉镇下方的老港口至顶端（大约500步的旅程），然后享受午餐与自由购物时间。(注释：本公司将不承担一切由个人因素而致的任何事故。)

伊亚观赏日落

下午，前往位于圣托里尼岛北端最著名的伊亚村庄观赏日落美景。漫步在典型的圣托里尼建筑中，欣赏其迷人的圆顶和粉刷白墙，与清澈的蓝天和爱琴海完美融合。

第8天

圣托里尼 雅典

酒店早餐 / 西式午餐 / 中式晚餐

由于拥有肥沃的火山土壤，圣托里尼岛以悠久的传统酿酒方式和其当地的葡萄酒品种而闻名。抓住机会在最好的火山酒庄之一享用晚餐并品尝葡萄酒。

午餐后，乘车前往圣托里尼的最高峰——普诺菲提斯山，同时驱车经过古色古香的皮尔戈斯村庄。然后，享受优美的卡马利黑沙滩，直至傍晚乘搭内陆航班返回雅典。

第9天

雅典 / 返回家园

酒店早餐 / -

雅典卫城之旅

在卫城山上，想象雅典的黄金时代；与山门遗址、雅典娜胜利女神庙，当然还有标志性的帕特农神庙仍然雄伟地矗立在古老建筑群中。接着，进入让人印象深刻的卫城博物馆。

下午自由活动

前往蒙纳斯提拉奇或宪法广场与其周边享受自由购物时光。

下午，送往机场乘搭航班返回家园。

第10天

抵达家园

带着甜蜜回忆抵达家园。



Temple of Apollo
阿波罗神庙

行程亮点 HIGHLIGHTS

- 📍 Meteora Monasteries
- 📍 Temple of Apollo
- 📍 2 High Speed Ferries Rides
- Athens to Mykonos
- Mykonos to Santorini
- 📍 Santorini to Athens (1 way domestic flight)
- 📍 1 Way Cable Car Ride
or Donkey Ride, Santorini
- 📍 Private Cruise to Volcano Island
- 📍 Acropolis Hill
- 📍 Acropolis Museum
- 📍 Note: Entrance tickets / Fees are included
- 📍 迈泰奥拉修道院
- 📍 阿波罗神庙
- 📍 2趟高速游轮
- 雅典到米克诺斯
- 米克诺斯到圣托里尼
- 📍 圣托里尼到雅典(单程航班)
- 📍 单程缆车体验
或骑驴体验, 圣托里尼
- 📍 私人游船游览圣托里尼火山岛
- 📍 雅典卫城山
- 📍 雅典卫城博物馆
- 📍 注释: 已包含门票 / 费用

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

- 🍴 Dine at the Michelin Restaurant, Athens
- 🍴 Lobster Menu
- 🍴 Mediterranean Cuisine
- 🍴 于米其林餐厅享用晚餐, 雅典
- 🍴 龙虾餐
- 🍴 地中海美食

Number of Meals:
Lunch - 6 Dinner - 6

餐饮数量:
午餐 - 6 晚餐 - 6

| STAY 留宿 | LOCATION 地点 | RECOMMENDED ACCOMMODATION 推荐酒店 | RATED 等级 |
|------------|----------------|---|----------|
| 1Night 1晚 | Kalambaka 卡兰巴卡 | Divani Meteora Hotel 迪瓦尼迈泰奥拉酒店 | ★★★★ |
| 1Night 1晚 | Delphi 特尔斐 | Nafsika Palace Hotel 纳夫斯卡王宫酒店 | ★★★★ |
| 2Nights 2晚 | Athens 雅典 | NYX Esperia Palace Hotel NYX埃斯佩里亚宫酒店 | ★★★★★ |
| 1Night 1晚 | Mykonos 米克诺斯 | Porto Mykonos Hotel 波尔图米科诺斯酒店 | ★★★★ |
| 2Nights 2晚 | Santorini 圣托里尼 | Santorini Palace / El Greco Resort Hotel 圣托里尼宫酒店 / 埃尔格雷柯度假酒店 | ★★★★ |

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.



Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn. Bhd.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 详情条款, 请参阅单据背面或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
6. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

欧美团 - 附加条款:

1. 所有行程以英文讲解为主。若有需要, 将提供简单的中文或粤语翻译。
2. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式床褥为准。(仅限于欧洲及其他国家行程)
3. 三人房均以两张双人床为准, 恕不添加折叠式床褥。(仅限于美国行程, 唯夏威夷除外)
4. 三人房均以折叠式床褥为准, 仅供两位成人及一位小孩(十二岁以下)。若三位成人入住, 则须订购两间客房并填补差价。(仅限于全南非洲行程, 唯有亚与摩洛哥除外)

For Agent Use Only:

Updated Date: MAY 2024



EUSKG10_003

Where blues meet whites,
and dreams meet reality -
Santorini's timeless beauty.

在蓝色与白色相遇之处,
梦想与现实交汇——圣托里尼的永恒之美。